
because…

based on numerous historical evidence, Françoise Chandernagor (writer and historian) 
wanted to restore the true dimension of Mme de Maintenon, an intelligent and sensitive 
witness who nearly became queen of France. Throughout the fabulous ascension which 
leads her from Marie-Galante to Versailles and becomes favourite of the Sun King, Louis 
XIV, it is the discovery of a woman beautiful with spirit, ambitious with dignity, secret with 
sincerity, reasonable with passion, that will drive you to The King’s Way. 

A partir d’une documentation historique considérable, Françoise Chandernagor (auteur et 
historienne) a voulu restituer le vrai visage de Mme de Maintenon, ce témoin intelligent et 
sensible qui fut presque reine de France. Tout au long de sa fabuleuse ascension qui la 
mène de la Marie-Galante à Versailles, c'est à la découverte d'une femme belle avec 
esprit, ambitieuse avec dignité, secrète avec sincérité, raisonnable avec passion, qui vous 
entraîne vers L'Allée du Roi. 

L’Allée du Roi by Françoise Chandernagor

Mrs De Mori’s favourite book is…


